

Мінімальна зарплата з 1 грудня 2016 року підвищується на 50 гривень, а прожитковий мінімум на 48 гривень.

Верховна Рада України прийняла в цілому законопроект № 4543

"Про внесення змін до закону України "Про державний бюджет України на 2016 рік" (щодо соціальних стандартів та обсягу субвенції на надання пільг та житлових субсидій)". Відповідне рішення підтримали 248 народних депутатів.

Законопроект вносить до закону про державний бюджет України на 2016 рік зміни, які підвищують соціальні стандарти (зокрема заробітні плати, допомоги, пенсії) та збільшують обсяг субвенції на надання пільг та житлових субсидій населенню на оплату житлово-комунальних послуг з метою компенсації громадянам зміни граничних роздрібних цін на природний газ для побутових споживачів і виробників теплової енергії.

Як наголошується в документі, доходи загального фонду держбюджету будуть збільшені на 6,7 млрд грн. За рахунок цього з 1 грудня прожитковий мінімум становитиме 1544 грн замість 1496 грн, закріплених поточною редакцією закону про держбюджет. Для основних соціальних і демографічних груп населення прожитковий мінімум з 1 грудня складе:

- Для дітей у віці до 6 років - 1355 грн (замість 1313 грн);**
- Для дітей у віці від 6 до 18 років - 1689 грн (замість 1637 грн);**

- Для працездатних осіб - 1600 грн (замість 1550 грн);
- Для осіб, які втратили працездатність - 1247 грн (замість 1208 грн).

□ □ Також з 1 грудня місячна мінімальна заробітна плата становитиме 1600 грн замість 1550 грн.

□ □ Крім того, рішенням депутатів додатково спрямовано 576 мільйонів гривень на виплати пенсій, витрат держбюджету, що спрямовуються Пенсійному фонду України на виплату пенсій, 126 мільйонів на виплату допомоги сім'ям з дітьми, малозабезпеченим сім'ям, інвалідам з дитинства та дітям-інвалідам, тимчасової допомоги дітям і допомоги на догляд за інвалідом I чи II групи.

(За матеріалами сайту Верховної Ради України)